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Zápis z 3. zasedání Zastupitelstva městyse Choltice 
konaného dne 22. 12. 2014 od 18.00 hodin 

ve slavnostní místnosti Zámecké restaurace v Cholticích 
 
Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva městyse Choltice (dále jen jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18:00 hodin starostou městyse Mgr. Tomášem Bolkem. 
 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že je přítomno 11 členů zastupitelstva, 
a to Mgr. Tomáš Bolek, Mgr. Jan Pavlík, Jana Augustinová, Jan Čermák, Ing. Marie Fižová, 
Vendula Fižová, Ing. Rudolf Havlík, Olga Heřmanová, Ing. Miroslav Horák, Ing. Jan Málek 
a David Minařík, což je 100 % z celkového počtu všech členů zastupitelstva.  
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
Účast veřejnosti: 21 
Hosté: Mgr. Aleš Kalina (ředitel ZŠ Choltice), Eva Nevolová (ředitelka MŠ Choltice), Zdeněk 
Zářecký (WARRIOR SECURITY, s. r. o. – velitel obecní stráže) 
 
1. Zahájení 
1. 1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Starosta navrhl určit zapisovatelku Vendulu Fižovou a ověřovateli zápisu Ing. Jana Málka 
a Davida Minaříka.  
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice určuje zapisovatelkou Vendulu Fižovou a ověřovateli 
zápisu Ing. Jana Málka a Davida Minaříka. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0     
Usnesení č. 1/3/2014 bylo schváleno. 
 
1. 2. Schválení programu 
Starosta seznámil zastupitelstvo a přítomné s návrhem programu a s jeho doplněním o bod 
č. 14 Revokace usnesení č. 4/2/2014 z 31. 3. 2014 – prodej pozemku p. č. 567 v k. ú. 
Choltice, bod č. 15 Volba zástupců zřizovatele do Školské rady při ZŠ Choltice a bod č. 16 
Zrušení JPO 5 Ledec. Vyzval zastupitelstvo k jeho případnému doplnění a ke schválení.  
 
Navržený program: 
1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti MŠ Choltice a ZŠ Choltice za rok 2014 
3. Informace o činnosti Obecní stráže 
4. Smlouva s Pardubickým krajem o poskytnutí účelové dotace pro jednotku SDH 

Pardubická 78, 533 61 Choltice 
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5. Rozpočtové opatření č. 9/2014 
6. Rozpočet na rok 2015 
7. Prodej pozemků p. č. 657/5; 657/6; 657/7; 657/8; 657/9 v k. ú. Choltice – louka pod 

Třešňovkou 
8. Dodatek č. 1/2015 ke smlouvě č. 024/02 o odvozu odpadu 
9. Stanovení výše stočného pro rok 2015 a zvýšení odvodu do fondu obnovy 
10. Nařízení městyse o zákazu podomního a pochůzkového prodeje 
11. Zápis do kroniky za rok 2010 
12. Informace starosty o aktivitách městyse od posledního jednání zastupitelstva 
13. Různé 
Doplněné body 
14. Revokace usnesení č. 4/2/2014 z 31. 3. 2014 – prodej pozemku p. č. 567 v k. ú. Choltice 
15. Volba zástupců zřizovatele do Školské rady při ZŠ Choltice 
16. Zrušení JPO 5 Ledec 

 
Diskuse: bez 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje program zasedání. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2/3/2014 bylo schváleno. 
 
 
2. Zpráva o činnosti MŠ Choltice a ZŠ Choltice za rok 2014 
Starosta přivítal ředitele ZŠ Choltice Mgr. Aleše Kalinu a ředitelku MŠ Choltice Evu 
Nevolovou. Oba ředitelé byli pozváni, aby zhodnotili činnost škol v uplynulém kalendářním 
roce, Mgr. Kalina navíc prezentoval Výroční zprávu ZŠ Choltice za školní rok 2013/2014.  
 
Starosta vyzval ředitelku MŠ Choltice Evu Nevolovou k přednesení zprávy o činnosti MŠ 
Choltice za rok 2014. Ředitelka MŠ Choltice poukázala, že veškeré zprávy o činnosti 
mateřské školy jsou na webových stránkách školky. Zároveň uvedla, že do mateřské školky 
chodí 75 dětí, z toho je 37 dětí choltických. V letošním školním roce je 36 předškoláků, 
některé děti budou mít odklad, ale předpokládá se, že pro příští školní rok bude uvolněno 30 
míst. Zápis dětí pro další školní rok je plánován na duben 2015.  
Školka vzdělává děti podle výchovného programu „Hrajeme si, poznáváme a snažíme 
se chránit svět“. Děti dojíždí na plavání, velmi oblíbená je angličtina, jóga, sportovní školička 
a „Veselé pískání na flétničky", které bude zahájeno od ledna 2015. 
Dále informovala o provozních záležitostech – bylo opraveno osvětlení na hlavní chodbě, 
sociální zařízení 1. a 2. oddělení, upraven pitný režim, nakoupeny didaktické pomůcky 
i pomůcky pro ekologickou výchovu a tělesný rozvoj. V posledních dnech byla mateřská 
škola zabezpečena elektronickým vrátným (tzv. „bzučák“). Za pomoci p. Kálese, Řezníčka 
i za finančního přispění městyse Choltice a rodičů byla zrenovována zahrada MŠ Choltice, 
i s doplněním herních prvků.  
Mateřská škola prošla v loňském roce auditem i kontrolou školní inspekce – vše bylo 
v pořádku.  
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Diskuse: 
Ing. Jan Málek se zeptal, zda je uspokojen zájem všech rodičů o umístění dětí do školky. Eva 
Nevolová odpověděla, že v letošním roce byli uspokojeni všichni rodiče choltických dětí 
starších tří let. Podána byla dvě odvolání, ale ta byla zamítnuta. 
 
Starosta se zeptal, jaký názor má ředitelka MŠ na tzv. dětské skupiny. Ta podotkla, že 
současný legislativní návrh se jí oproti předchozímu vcelku líbí, považuje to však za finančně 
náročnou možnost pro rodiče. Ing. Jan Málek k tomu vznesl dotaz ohledně tzv. lesních školek, 
Eva Nevolová odpověděla, že toto je čistě záležitost rodičů, zda dítě dají do těchto zařízení, 
které vedou vesměs nekvalifikovaní pracovníci a není zde brán přílišný zřetel na hygienické 
normy. 
 
Starosta poděkoval paní ředitelce za podání informací i za dobře odvedenou práci v průběhu 
celého roku a popřál klidné Vánoce a mnoho úspěchů v novém roce. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí informace ředitelky školy o činnosti MŠ 
Choltice v roce 2014.  
 
Starosta vyzval ředitele ZŠ Choltice Mgr. Aleše Kalinu k přednesení zprávy o činnosti ZŠ 
Choltice a seznámení veřejnosti s Výroční zprávou ZŠ Choltice. Ředitel Mgr. Aleš Kalina 
podotkl, že veškeré informace o činnosti i výroční zpráva jsou na webových stránkách 
základní školy. Seznámil veřejnost se stavem technických pomůcek ve škole, se zasíťováním, 
s vybavením počítači i dataprojektory. Zároveň také podotkl, že bylo částečně 
zrekonstruováno osvětlení, opraveny herní prvky na školním dvoře, pořízen nábytek do tříd, 
samozřejmě se také udržuje okolí základní školy. V rekonstrukci osvětlení i nákupu nábytku 
pro učebny je nutné pokračovat, dále je nutné opravit radiátory v tělocvičně, je nutná výměna 
podlahových krytin, oprava oplocení ve směru k oboře. Na nutnost rekonstrukce osvětlení 
upozorňují i výsledky kontrol BOZP. Dále informoval o tom, že školské radě končí tříleté 
období. Dne 4. 11. bylo poslední jednání, kdy byla projednávána výroční zpráva ZŠ Choltice, 
všemi hlasy byla schválena, zastupitelstvem by měla být schválena na dnešním zasedání. Dne 
10. listopadu si své zástupce zvolili pedagogičtí pracovníci a rodiče. Za rodiče byly zvoleny 
Ing. Ilona Fialová a Markéta Kolářová, za učitele Mgr. Iva Sedláčková a Mgr. Ivana 
Benešová. Za zřizovatele budou zvoleni členové dnes.  
 
Základní škola má 11 tříd, navštěvuje ji 237 žáků. Celkem zde působí 19 pedagogických 
pracovníků a dva asistenti pedagoga. Školní družina má tři oddělení a navštěvuje ji 85 žáků. 
Předsedkyní SRPŠ je p. Piskačová, v současné době byli zvoleni zástupci rodičů ze všech tříd. 
Se školou spolupracuje sedm tříd ZUŠ a pro žáky je k dispozici 13 zájmových kroužků. 
Školní jídelna vaří pro 230 strávníků. 
 
Zápis do první třídy se uskuteční 16. 1. 2015. Celkem se k zápisu dostaví 51 dětí a tři děti, 
které měly odklad. 36 dětí přijde z MŠ Choltice, cca 15 ze školek ve Veselí a Turkovicích.  
 
Mgr. Aleš Kalina shrnul personální změny v uplynulém školním roce, kdy odešli čtyři 
pedagogičtí pracovníci. Všechna místa již byla obsazena. Zároveň také podotkl, že chce 
v letošním školním roce skončit ve vedení školy. Konkurz by měl proběhnout v době šesti 
měsíců, minimálně tří měsíců před skončením funkčního období současného ředitele. Aleš 
Kalina požádal zastupitele, aby konkurz byl vyvolán co nejdříve, aby nový ředitel mohl co 
nejdříve převzít práci na organizaci nového školního roku.  
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Starosta poděkoval Mgr. Aleši Kalinovi za podání informací i za dobře odvedenou práci 
v průběhu celého roku a popřál klidné Vánoce a mnoho úspěchů v novém roce. Dále ocenil 
devatenáctileté působení Mgr. Kaliny v ředitelské funkci a jménem městyse mu poděkoval.  
 
Diskuse: 
Ing. Jan Málek poděkoval za spolupráci za své šestnáctileté funkční období starosty. Podle něj 
se bude těžko hledat ekvivalentní náhrada za Mgr. Aleše Kalinu. 
 
Jan Brožek ml. se zeptal na personální změny v pedagogickém sboru. Mgr. Aleš Kalina 
nečeká v dalších pěti letech žádné změny, co se týče odchodů do důchodu. Nevylučuje však 
mateřské dovolené u kolegyň učitelek. 
 
Jan Pavlík poděkoval řediteli školy za vypracování Výroční zprávy ZŠ Choltice.  
 
Starosta závěrem upozornil na 30. výročí ZŠ Choltice a na 730. výročí první písemné zmínky. 
Oslavy těchto výročí by se měly uskutečnit 16. 5. 2015, kdy by se pozvali i choltičtí rodáci, 
bývalí žáci, ředitelé, pedagogičtí pracovníci. 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Výroční zprávu ZŠ Choltice za školní rok 
2013/2014. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 3/3/2014 bylo schváleno. 
 
 
3. Informace o činnosti obecní stráže 
Starosta představil velitele obecní stráže Zdeňka Zářeckého, jehož bezpečnostní agentura 
WARRIOR SECURITY, s. r. o. působí v Cholticích od 1. 6. 2014.  
 
Obecní stráž má sloužit jako prevence proti kriminalitě. Služba, dvoučlenná hlídka, odslouží 
v městysi 48 hodin měsíčně. Za půlroční působení v městysi se jim podařilo vykázat mládež 
z náměstí, která se scházela v čekárnách a rušila noční klid hlasitou hudbou, pomáhali 
k udržování pořádku kolem zámku při diskotékách na zámku, kontrolovali povolení vjezdu 
k zámku (na začátku jejich působení zajíždělo i přes zákaz vjezdu k zámku až 15 aut, dnes cca 
čtyři za měsíc). Všechny přestupky, které obecní stráž při své službě odhalí, řeší domluvou, 
případně je zdokumentuje a předá Úřadu městyse Choltice, který je následně odešle na Policii 
ČR, jež je řeší.  
Dalším úkolem obecní stráže je chytání volně pobíhajících psů, zároveň dbají na dodržování 
obecně závazné vyhlášky ohledně pohybu psů pouze na vodítku. Dohlíží i na zákaz kouření 
v parku. Za dobu působení v městysi také vykázala dva bezdomovce z jeskyně. Přijímá také 
oznámení od občanů – například o obnažujícím se muži v parku. Po těchto oznámeních vždy 
hlídka po určitou dobu zesílí dohled, zkontroluje uvedená místa. Hlídka mimo jiné také 
napomohla při odvozu opilého mladíka, který v nočních hodinách usnul na silnici. Obecní 
stráž zároveň pomáhala při všech kulturních akcích – např. s řízením dopravy – např. 
Choltický deštník, Strašidla na zámku. Služby obecní stráže byly využity také při fotbalovém 
utkání Choltice – Valy.  
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Diskuse: 
Ing. Jan Málek poděkoval obecní stráži. Přimlouval by se za rozšíření počtu hodin, ale obává 
se, zda městys má na obecní stráž finanční prostředky. Zdeněk Zářecký podotkl, že městská 
policie je o dosti nákladnější. Starosta odpověděl, že městys si nemůže dovolit městskou 
policii, přiklání se k tomu, aby působení obecní stráže v městysi zůstalo. Působení obecní 
stráže by chtěl vyhodnotit až v květnu 2015, po ročním působení.  
 
Lenka Brožková poděkovala městysi za zprostředkování této služby při kulturních akcích.  
 
Zdeněk Zářecký vyzval občany, aby případně hlídkující strážníky obecní stráže zastavili 
a oslovili s problémy. 
 
Ing. Jan Málek se zeptal, jakým způsobem je vykazována činnost hlídky. Zdeněk Zářecký 
odpověděl, že se činnost vykazuje docházkovými lístky, které se vkládají do schránky 
u Úřadu městyse Choltice. Zároveň se odevzdává týdenní výkaz služeb. 
 
Ing. Marie Fižová podotkla, že se místní omladina opět stahuje do čekárny. Podle jejích 
zjištění občané kvitují, že se zlepšila situace při diskotékách, ale v současném deštivém počasí 
se situace zhoršila ve všedních dnech. Pavel Brož k tomu podotkl, že se mládež stahuje i na 
terase za Jednotou. Zároveň upozornil na to, že se dá vylézt na střechu Jednoty. Zdeněk 
Zářecký k tomu podotkl, že Jednota není majetkem městyse a tak zde nemohou zasahovat. 
 
Starosta uzavřel, že jeden pracovník vyjde městys na 95 Kč/hod. bez DPH. Roční náklady na 
obecní stráž se předpokládají ve výši 195 tis. Kč, v ceně je i napojení na pult centrální 
ochrany, který je využíván pro ochranu budov městyse. Hlídka je při výkonu služby kromě 
jiného vybavena služebním automobilem, střelnou zbraní, tonfou, slzným sprejem, pouty, 
audio a videozáznamovým zařízením, jednotným a nezaměnitelným úborem, základními 
hasicími prostředky a prostředky pro poskytování první pomoci. Od příštího roku budou 
pracovníci disponovat i reflexními bundami s nápisem Obecní stráž. Veškeré vybavení patří 
bezpečnostní agentuře. 
 
Zdeněk Zářecký nabídl závěrem službu občanům – zabezpečení jejich domů napojením 
na pult centrální ochrany. Služba by občana stála 250 Kč/měsíčně. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí informace o činnosti obecní stráže 
za období od června do prosince 2014. 
 
V 19.20 byla vyhlášena přestávka, která trvala do 19.30 hodin. 
 
 
4. Smlouva s Pardubickým krajem o poskytnutí účelové dotace pro jednotku SDH 
Starosta informoval, že Pardubický kraj rozpouští jako každý rok v závěru roku rezervy, 
městys tak má možnost získat účelovou dotaci pro jednotku SDH ve výši 43 940 Kč. Z dotace 
budou hrazeny výdaje na odbornou přípravu velitelů a strojníků, hasičský materiál 
spotřebovaný při zásazích a věcné vybavení a opravy techniky. 
 
Diskuse: 
Pavel Vančura uvedl, že jde o částku, která bude využita jako refundace za zásahy, za školení 
a na vybavení pro sbor dobrovolných hasičů.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje smlouvu s Pardubickým krajem o poskytnutí 
neinvestiční dotace v požární ochraně pro jednotku SDH Choltice. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 4/3/2014 bylo schváleno. 
 
 
5. Rozpočtové opatření č. 9/2014 
5.1 Rozpočtové opatření č. 9/2014 
Starosta seznámil občany s rozpočtovým opatřením č. 9/2014. Zároveň informoval o stavu 
na bankovních účtech – k dnešnímu dni je na účtech 2 343 540 Kč. 
 
Diskuse:  
Ing. Marie Fižová se zeptala, zda ve výše uvedené částce je započítána i částka 150 tis. Kč, 
která je ponechávána jako finanční rezerva na ČOV a DPS a DCHB. Starosta odpověděl, 
že ano a vysvětlil, kde v rozpočtu se částka nachází. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Rozpočtové opatření č. 9/2014. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + Z + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 1 
Usnesení č. 5/3/2014 bylo schváleno. 
 
 
5.2 Pověření starosty provádět RO u nezbytných změn v rozpočtu v období od 
23. 12. 2014 do 31. 12. 2014. 
 
Starosta rovněž požádal o schválení pověření, kdy zastupitelstvo městyse vysloví starostovi 
souhlas k provedení nezbytných rozpočtových opatření za období od posledního veřejného 
zasedání v roce do konce roku s tím, že přijatá rozpočtová opatření budou projednána 
a schválena na prvním zasedání zastupitelstva v novém roce. Důvodem je časový nesoulad 
mezi povinností městyse odevzdat roční výkazy FIN (23. 1. 2015) a termínem prvního 
zasedání zastupitelstva (asi 26. 1. 2015).   
 
Diskuse:  
Ing. Marie Fižová vznesla pochybnost nad formulací usnesení, kdy je starosta městyse 
pověřen k provádění rozpočtových opatření v neomezené výši. Jak by se postupovalo 
v případě, že by bylo nutné zaplatit vyměřenou vratku dotace na rekonstrukci renesančního 
zámku čp. 5 ve výši 2,9 mil. Kč? Starosta odpověděl, že v tomto případě by svolal zasedání 
zastupitelstva, zároveň to ale nepředpokládá. Zopakoval, že městys Choltice se odvolal proti 
platebnímu výměru k Ministerstvu financí ČR a že podané odvolání má odkladný účinek. 
K tomu se Ing. Marie Fižová zeptala, zda je platné rozhodnutí zaslané Úřadem Regionální 
rady Severovýchod, ve kterém není odkladný účinek na vratku dotace. Starosta odpověděl, 



-7- 

že rozhodnutí je samozřejmě platné, že regionální rada prominula městysi částku 5 mil. Kč. 
Dle daňového řádu je tomuto rozhodnutí nadřazen platební výměr, proti kterému bylo podáno 
výše uvedené odvolání k Ministerstvu financí ČR. Platební výměr, který byl vyměřen 
na celou částku, bude nyní posuzován pouze ve výši 2,9 mil. Kč. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje podle § 99 odst. 2 a § 102 odst. 2 a) zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích, pověření starosty k provádění rozpočtových opatření 
schváleného rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2014 v období od 23. prosince 2014 
do 31. prosince 2014 v neomezené výši s tím, že si zastupitelstvo vyhrazuje schválení 
těchto rozpočtových opatření na svém nejbližším zasedání, tj. v lednu 2015. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11     Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 6/3/2014 bylo schváleno. 
 
 
6. Rozpočet na rok 2015 
6.1 Rozpočet na rok 2015 – projednání a schvalování 
Starosta informoval přítomné o přípravě rozpočtu na rok 2015. Zároveň sdělil, že rozpočet byl 
v zákonné lhůtě 15 dnů vyvěšen na úřední desce a na webových stránkách městyse Choltice. 
 
S příjmovou částí seznámila předsedkyně finančního výboru Olga Heřmanová, s výdajovou 
částí Mgr. Tomáš Bolek. 
 
Diskuse: 
Ing. Marie Fižová vznesla dotaz ohledně rozpočtování financí na kontejner na nebezpečný 
odpad. Proč se rozpočtují finance na tento kontejner, když bude mít městys nové svozové 
auto? Starosta odpověděl, že se i přesto, že bude nové svozové auto, bude muset financovat 
ukládání nebezpečného odpadu na skládku, tzn., že účtovat se na tento paragraf náklady 
budou. 
 
Ing. Jan Málek upozornil na hrozbu rozhodnutí Úřadu Regionální rady Severovýchod a vznesl 
dotaz, jakým způsobem bude městys postupovat, pokud by mělo dojít k úhradě vratky dotace 
na rekonstrukci renesančního zámku čp. 5 ve výši 2,9 mil. Kč. Podle jeho názoru by mělo 
dojít k zaplacení do 28. 12., jak uvedla rada ve svém rozhodnutí. Starosta odpověděl, že 
rozhodnutí Úřadu Regionální rady se vztahuje na prominutí částky 5 mil. Kč z dotace a je 
platné. Dle daňového řádu je tomuto rozhodnutí nadřazen platební výměr, proti kterému 
městys podal odvolání k Ministerstvu financí ČR. Platební výměr, který byl vyměřen na celou 
částku, ale bude posuzován pouze ve výši 2,9 mil. Kč. Podání odvolání proti platebnímu 
výměru má odkladný účinek. Starosta zároveň dále sdělil, že Úřad Regionální rady, 
prostřednictvím kterého bylo odvolání posláno, stále ještě nepředal příslušné dokumenty 
na ministerstvo. Dle jeho informací od vedoucí oddělení dotací z Ministerstva financí ČR se 
nyní řeší odvolání obcí z roku 2013. Předpokládá tedy, že ve věci odvolání městyse Choltice 
se zahájí úkony nejdříve v roce 2015 a řízení bude trvat minimálně rok, možná i více. Starosta 
tak nevidí důvod, proč by v příštím roce měla být v rozpočtu rezerva na případné uhrazení 
vratky. Zároveň podotkl, že existuje varianta, byť málo pravděpodobná, že Ministerstvo 
financí ČR promine celou vratku. Dalšími možnostmi jsou prominutí pouze části vratky či 
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zamítnutí odvolání v plném rozsahu. V každém případě má městys možnost v průběhu řešení 
odvolání doplňovat důkazy na svoji obhajobu. 
Podle výsledku rozhodnutí ministerstva by pak mělo podle něj zastupitelstvo městyse 
zvažovat obhájení dotace soudní cestou.  
 
Ing. Horák vyjádřil souhlas se sestavením rozpočtu, rovněž nevidí důvod mít rezervu kvůli 
vratce dotace. Podle jeho slov jde na investice v příštím roce více než 25 procent rozpočtu, 
což je pro rozvoj městyse příznivé. 
  
Ing. Fižová potvrdila slova starosty ohledně vytíženosti Ministerstva financí ČR, zároveň však 
vyjádřila pochybnost nad jeho informací, že se platební výměr nebude řešit jako celek, ale 
pouze jeho část (2,9 mil. Kč). Opírala se o informace pracovnic Ministerstva financí ČR. 
Zároveň podotkla, že v případě, že ministerstvo uzná pochybení Úřadu Regionální rady 
Severovýchod, vrací se to k Výboru Regionální rady k došetření a ten poté rozhodne o novém 
platebním výměru. Uvedla také, že žádná jiná kontrola městysi nehrozí, pouze případně 
Nejvyšší kontrolní úřad. V hlasování o rozpočtu se zdrží, neboť nesouhlasí s nedostatečnou 
rozpočtovou rezervou ve výši 0,5 mil. Kč. Starosta v reakci na její slova zopakoval, že mluvil 
přímo s vedoucí odboru na MF ČR, který bude odvolání řešit, a proto považuje tyto informace 
za přesnější. MF ČR bude řešit pouze zbytek vratky, protože městysi už bylo 5 mil. Kč 
prominuto, tudíž nemá již povinnost vracet 7,9 mil. Kč, ale jen 2,9 mil. Kč, a toto mu potvrdil 
při ověření informace i vedoucí Úřadu regionální rady. 
Starosta dále dodal, že Úřad regionální rady Severovýchod neproplatil městysi poslední 
žádost o proplacení dotace ve výši 640 tis. Kč. Co se týká rozpočtové rezervy, vnímá situaci 
jako řešitelnou rozpočtovými opatřeními a připomněl, že městys skončí letos hospodaření se 
zůstatkem na bankovních účtech ve výši přes 2 mil. Kč a neponese do nového roku žádné 
neproplacené závazky. 
 
Jana Augustinová se zeptala na výši penále, zda se neustále navyšuje. Starosta odpověděl, že 
penále se navyšuje, ale Výbor Regionální rady Severovýchod ho ve všech případech po 
uzavření případu promíjí. Ing. Marie Fižová se k tomu zeptala, zda nelze požádat o zastavení 
navyšování penále, starosta odpověděl, že dle názoru právničky městyse JUDr. Vorlové lze 
požádat o posečkání s platbou, kde je nižší sazba, až Ministerstvo financí ČR přijme odvolání 
městyse. 
 
Zdeněk Kolbaba vyjádřil nespokojenost nad postupem zastupitelů. Řekl, že se domnívá, že by 
zastupitelé měli své výhrady probrat na pracovních poradách a neotravovat s nimi občany na 
zasedání zastupitelstva. Ing. Fižová i J. Augustinová podotkly, že došlo ke změnám, které 
chtějí na zasedání zastupitelstva probrat, starosta zároveň dodal, že zastupitel má právo se 
veřejně prezentovat, jak uzná za vhodné.  
 
Vendula Fižová dodala, že ona sama bude hlasovat proti sestavenému Rozpočtu pro rok 2015, 
své výhrady již dále nerozebírala s tím, že je uvedla na pracovních poradách zastupitelů a jsou 
uvedeny v zápisech z těchto porad.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Rozpočet pro rok 2015. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + Z - + + + Z + + 
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Výsledek hlasování: Pro: 8      Proti: 1     Zdrželi se: 2 
Usnesení č. 7/3/2014 bylo schváleno. 
 

6.2 Pověření starosty schvalovat RO u přijatých dotací 
Starosta požádal o aktualizaci usnesení z roku 2009, kdy zastupitelstvo městyse pověřilo 
starostu k provádění rozpočtových opatření u účelově přidělených finančních prostředků 
z vyšších rozpočtů. Tato rozpočtová opatření se následně prováděla rozhodnutím starosty.  
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje podle § 99 odst. 2 a § 102 odst. 2 a) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích, starostovi pravomoc schvalovat rozpočtová opatření bez omezení 
u účelově přidělených finančních prostředků z vyšších rozpočtů. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 8/3/2014 bylo schváleno. 
 

 
7. Prodej pozemků p. č. 657/5; 657/6; 657/7; 657/8; 657/9 v k. ú. Choltice – louka pod 
Třešňovkou 
Starosta informoval o prodeji parcel na louce pod Třešňovkou majitelům pozemků v Nádražní 
ulici, na které louka pod Třešňovkou navazuje.  
 
Jedná se o nezastavěné území, přístupnou veřejnou zeleň, kde se v současné době nesmí podle 
územního plánu stavět ploty ani žádné stavby (kvůli biokoridoru). Majitelé pozemků mají 
o prodej parcel zájem, rozšíří si zde své zahrady. Jde celkem o pět pozemků, a to p. č. 657/5, 
657/6, 657/7, 657/8 a 657/9, vše v k.ú. Choltice, které byly geometrickým plánem odděleny 
z původního pozemku p. č. 657. 
Ve smlouvě již bude zaznamenáno věcné břemeno na kanalizaci. Kolem potoka zůstane volný 
prostor pro případnou údržbu koryta. Z důvodu omezení (zákaz stavby včetně zaplocení 
pozemků, věcné břemeno na kanalizaci) je navržena cena 20 Kč za m2. Městysi tím také 
ubudou prostory, které musely být pravidelně sekány. Záměr prodat pozemky byl zveřejněn 
na ÚD od 2. 12. 2014 a nebylo proti němu vzneseno žádných připomínek. Kromě již známých 
žadatelů nikdo další o pozemky neprojevil zájem. 
Náklady na geometrický plán jsou adekvátně podle metrů čtverečných rozpočítány zájemcům 
k úhradě, kromě nákladů na věcné břemeno. S prodejem pozemku p. č. 657/4 se zatím 
posečká z důvodu možné výstavby chodníku do Nádražní ulice.  
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje prodej pozemku 

- p. č. 657/5 o výměře 664 m2 za cenu 13 280 Kč plus režijní náklady související 
s prodejem ve výši 5 137 Kč paní Jitce Říhové, 
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- p. č. 657/6 o výměře 463 m2 za cenu 9 260 Kč plus režijní náklady související 
s prodejem ve výši 4 339 Kč panu Miroslavu Šupíkovi, 

- p. č. 657/7 o výměře 1 163 m2 za cenu 23 620 Kč plus režijní náklady související 
s prodejem ve výši 7 118 Kč manželům Janě a Václavu Jelínkovým, 

- p. č. 657/8 o výměře 728 m2 za cenu 14 560 Kč plus režijní náklady související 
s prodejem ve výši 5 391 Kč paní Jindřišce Frýdové, 

- p. č. 657/9 o výměře 1 551 m2 za cenu 31 020 Kč plus režijní náklady související 
s prodejem ve výši 8 659 Kč panu Jiřímu Jelínkovi, 

vše v k. ú. Choltice. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 9/3/2014 bylo schváleno. 
 
 
Projednávání bodu 8 se neúčastnila Jana Augustinová. 
 
8. Dodatek č. 1/2015 ke smlouvě č. 024/02 o odvozu odpadu 
Starosta informoval o dodatku č. 1/2015 ke smlouvě č. 024/02 o odvozu odpadu. K navýšení 
ceny za odvoz odpadu nedochází. Cena se počítá dle počtu popelnic a dle počtu obyvatel. 
V této souvislosti starosta uvedl informaci, že městys má k dnešnímu dni přes 1 100 obyvatel. 
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje dodatek č. 1/2015 ke smlouvě č. 024/02 
o odvozu odpadu. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
O + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 10/3/2014 bylo schváleno. 
 
9. Stanovení výše stočného pro rok 2015 a zvýšení odvodu do fondu obnovy 
9.1 Stanovení výše stočného pro rok 2015 
Starosta uvedl, že vzhledem k tomu, že současná cena stočného pro občany městyse ve výši 
17 Kč/m3 pokryje pouze režijní náklady na provoz čistírny odpadních vod a finanční rezervu 
do fondu obnovy ve výši 100 tis. Kč, navrhuje zvýšit částku stočného od 1. 1. 2015 
na 19 Kč/m3 včetně DPH. Při použití směrného čísla roční spotřeby ve výši 35 m3 na občana 
se cena zvýší na 665 Kč ze současných 595 Kč.  
Díky navýšení stočného bude městys do fondu obnovy ČOV a kanalizace ročně ukládat 
částku 200 000 Kč, která bude použita na obnovu technologie ČOV a opravy stávající 
kanalizace, protože technologie ČOV stárne a bude potřeba v nejbližší budoucnosti zásadních 
zásahů. 
 
Diskuse: bez 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje výši stočného od 1. 1. 2015 ve výši 19 Kč/m3 
včetně DPH. Při použití směrného čísla roční spotřeby ve výši 35 m3 na občana je cena 
stočného 665 Kč. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 11/3/2014 bylo schváleno. 
 
 
9.2 Zvýšení odvodu do fondu obnovy 
Dále starosta navrhl, aby s ohledem na legislativu schválilo zastupitelstvo příděly do fondu 
ČOV a kanalizace. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje výši roční úložky do fondu obnovy ČOV 
a kanalizace pro rok 2014 ve výši 100 000 Kč a od roku 2015 ve výši 200 000 Kč. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 12/3/2014 bylo schváleno. 
 
 
10. Nařízení městyse o zákazu podomního a pochůzkového prodeje 
Starosta informoval, že z důvodu zamezení podomního a pochůzkového prodeje a tím 
ochrany našich spoluobčanů byl iniciován vznik Nařízení městyse Choltice – Tržní řád. 
 
Vendula Fižová následně seznámila zastupitele o návrhu Tržního řádu. Nařízením se na území 
městyse Choltice nevymezují místa pro prodej a poskytování služeb, nestanoví se tak ani 
kapacita a přiměřená vybavenost tržišť, doba prodeje zboží a poskytování služeb na tržišti, 
pravidla pro udržování čistoty a bezpečnosti na tržišti ani pravidla, která musí dodržet 
provozovatel tržiště k zajištění jeho řádného provozu. Zakazuje se pouze pochůzkový prodej 
(prodej a poskytování služeb provozovaný formou pochůzky, při němž je zákazník 
vyhledáván na veřejně přístupných místech) a podomní prodej (prodej a poskytování služeb 
provozovaný bez prodejního zařízení pochůzkou v neveřejných prostorách, zejména 
v domech určených k bydlení). Pochůzkový a podomní prodej se zakazuje na celém území 
městyse Choltice, tj. v k. ú. Choltice i k. ú. Ledec. 
Nové nařízení se nebude vztahovat na veřejné sbírky a na prodej zboží a poskytování služeb 
mimo provozovnu při městysem nebo místními spolky pořádaných slavnostech, sportovních, 
kulturních nebo jiných podobných akcích, včetně podomního a pochůzkového prodeje při 
pořádání těchto akcí. Tzn., že v případě prodeje vstupenek na hasičský ples SDH Choltice 
jejich členy nedochází k porušení tohoto nařízení. 
 
Diskuse: 
Pavlu Vančurovi se nelíbila formulace v nařízení ohledně kontroly nad dodržováním Tržního 
řádu pověřenými zaměstnanci městyse Choltice. Dle jeho slov na tuto kontrolu nemají 
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časovou kapacitu. Vendula Fižová k tomu dodala, že by kontrolou nad dodržováním Tržního 
řádu mohli být pověřeni členové obecní stráže v rámci uzavřené smlouvy s městysem. Pavel 
Vančura oponoval, že obecní stráž působí v Cholticích pouze 12 hodin týdně, převážně ve 
večerních a nočních hodinách, přes den výjimečně, takže na prodejce v těchto hodinách asi 
nenarazí. Formulace v nařízení bude opravena na základě návrhu Ing. Horáka na následující: 
Kontrola nad dodržováním tohoto nařízení je prováděna v souladu s platnou legislativou.  
Jak Vendula Fižová dodala, v případě, že občané poté, co nařízení vejde v platnost, přistihnou 
podomní či pochůzkové prodejce na území městyse, mohou zavolat Policii České         
republiky.  
Informace o Tržním řádu i možném postupu při přistižení prodejce na území městyse poté, co 
nařízení vejde v platnost, budou zveřejněny v dalším čísle Choltického zpravodaje. 
 
Jana Augustinová se zeptala, zda není nutné do nařízení dopsat rozvoz obědů do domácností. 
Na to odpověděl Josef Raba, že v případě prodeje obědů do domácností nejde o podomní 
prodej, neboť se tak uskutečňuje na základě předchozí objednávky. 
 
Jan Čermák se zeptal, zda peníze z případných vybraných pokut jdou do rozpočtu městyse. 
Starosta odpověděl, že nikoliv, neboť případné porušení Tržního řádu řeší přestupková 
komise v Přelouči a vybrané peníze jdou do rozpočtu města Přelouč.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje nařízení městyse Choltice č. 1/2014 – Tržní 
řád. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 13/3/2014 bylo schváleno. 
 
 
11. Zápis do kroniky za rok 2010 
Starosta vyzval kronikářku Ing. Marii Fižovou k poskytnutí informací ohledně zápisu 
do kroniky za rok 2010.  
 
Ing. Marie Fižová uvedla, že zastupitelům poskytla zápis za rok 2010, který čítá 13 stran textu 
v počítačové podobě. Zároveň jsou již zpracovány veškeré archiválie, fotografie, plakáty 
či pozvánky. Nyní bude zápis přepsán ručně do obecní kroniky.  
 
Ing. Marie Fižová zároveň přislíbila, že se pokusí v roce 2015 dokončit zápisy za roky 2011 
a 2012, v roce 2016 zápisy za roky 2013 a 2014 a v roce 2017 zápisy za roky 2015 a 2016. Od 
roku 2018 tak budou zápisy psány dle zákonných požadavků (jeden zápis ročně za uplynulý 
rok). 
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje zápis do kroniky městyse Choltice za rok 
2010. 
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Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 14/3/2014 bylo schváleno. 
 
 
12. Informace starosty o aktivitách městyse od posledního jednání zastupitelstva 
Starosta informoval, že od posledního zasedání zastupitelstva bylo hlavní náplní připravit 
rozpočet městyse na rok 2015 a dále běžné provozní záležitosti městyse. 
 
Starosta také informoval o probíhajícím šetření Policie ČR ve věci nedohledaných předmětů 
z depozitáře Vlastivědného muzea. Podnět k prošetření ztráty majetku městyse Choltice 
v hodnotě 135 tis. Kč, zjištěné při inventuře, podal městys na základě usnesení předchozího 
zastupitelstva. Dle písemného sdělení Policie ČR vyšetřování stále probíhá.  
 
Diskuse: bez 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí informace starosty o aktivitách městyse 
od posledního jednání zastupitelstva. 
 
Starosta městyse požádal o přesunutí bodu č. 13 Různé na závěr jednání. Zastupitelé s jeho 
požadavkem souhlasili. 
 
 
Projednávání bodu č. 14 se neúčastnila Vendula Fižová. 
 
14. Revokace usnesení č. 4/2/2014 z 31. 3. 2014 – prodej pozemku p. č. 567 v k. ú. 
Choltice 
Starosta informoval, že nelze uskutečnit prodej pozemku pod garáží p. Josefu Augustinovi 
vzhledem k špatně zpracovanému geometrickému plánu, který dodal kupující. Katastrální 
úřad odmítl podle tohoto GP prodej pozemku zapsat. Proto navrhuje usnesení zrušit a vrátit 
kupujícímu úhradu. K prodeji se bude možné vrátit, až bude kupujícím dodán nový GP. 
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice ruší usnesení č. 4/2/2014 z 31. 3. 2014 – prodej pozemku 
p. č. 567 v k. ú. Choltice. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + O + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 15/3/2014 bylo schváleno. 
 
 
15. Volba zástupců zřizovatele do Školské rady při ZŠ Choltice 
Starosta požádal Mgr. Jana Pavlíka, dosavadního předsedu Školské rady při ZŠ Choltice, 
o informace ohledně nového složení školské rady. Vzhledem k tomu, že Mgr. Jan Pavlík 
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ve své funkci končí a již ve školské radě nebude působit, mu starosta poděkoval za jeho 
dosavadní práci. 
 
Mgr. Jan Pavlík uvedl, že školské radě končí tříleté období. Pedagogičtí pracovníci i rodiče si 
již své zástupce zvolili, zřizovatel do školské rady navrhuje Mgr. Olgu Havlíkovou a Jiřího 
Zelenku. Oba kandidáti se svojí nominací souhlasí.  
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice volí do Školské rady ZŠ Choltice za zřizovatele 
Mgr. Olgu Havlíkovou a Jiřího Zelenku. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 16/3/2014 bylo schváleno. 
 
 
16. Zrušení JPO 5 Ledec 
Starosta krátce bod uvedl a předal slovo Davidu Minaříkovi, který informoval, že po dohodě 
s velitelem JSDH Choltice a s ledeckými hasiči se navrhuje zrušit výjezdovou jednotku JPO 5 
Ledec, protože jednotka nemá odpovídající vybavení, je nepočetná a nemůže se plnohodnotně 
zapojovat do požární ochrany při výjezdech. Její opětovné vybavení by stálo desítky tisíc 
korun a nebylo by zaručeno, že jednotka s ohledem na malý počet bude výjezduschopná. 
Městys bude nadále podporovat SDH Ledec, aby měl odpovídající vybavení pro pomocné 
zásahy v místě.  
 
Diskuse: 
Velitel JSDH Pavel Vančura vyjádřil vzhledem ke stavu JPO 5 Ledec souhlas s jejím 
zrušením.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice ruší JPO 5 Ledec. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 17/3/2014 bylo schváleno. 
 
 
13. Různé 
Ing. Jan Málek požádal o předání informací občanům ohledně schůzky zastupitelů 
s projektantem Ing. Hermanem, který představil na poradě zastupitelů dne 15. 12. 2014 
projekt Odkanalizování severozápadní části Choltic a rekonstrukce místních komunikací ulic 
U Školy a Hellichova. Odpověděl Pavel Vančura. V rámci projektu dojde k rozdělení 
splaškové a dešťové kanalizace v ulicích U Školy, Hellichova a Luční. Dešťová voda z těchto 
oblastí by byla svedena do potoka v místě u koupaliště, v současné době odtéká na čistírnu 
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odpadních vod, kde zbytečně prochází technologickým procesem čištění. V ulicích U Školy 
i Hellichova bude vytvořena nová splašková kanalizace, z té stávající, staré, se stane 
kanalizace dešťová. Následně budou opraveny povrchy obou ulic. P. Vančura zároveň 
zdůraznil, aby občanům této lokality byla nabídnuta možnost napojení dešťových svodů do 
dešťové kanalizace. 
 
Zdeněk Lebl se v této souvislosti pozastavil nad tím, že o dané schůzce nevěděli občané 
lokality. Starosta odpověděl, že schůzka byla primárně určena zastupitelům, za občany byl 
pozván p. Štika. V této souvislosti také došlo k výměně názorů mezi starostou a předsedkyní 
komise pro informace V. Fižovou ohledně práce této komise.  
 
Josef Sůra požádal městys o nápravu stavu vozovky a chodníků v ulici Hellichova, poukázal 
na výmoly, které zde jsou. Ing. Málek odpověděl, že v tuto chvíli je schválen rozpočet, který, 
vzhledem k výši investic, jasně ukazuje to, že v roce 2016 by měla mít ulice Hellichova nový 
povrch. Jeho slova potvrdil Ing. Horák. Starosta zároveň přislíbil, že výmoly v ulici 
Hellichova budou spraveny.  
 
 
Starosta poděkoval všem přítomným za účast a ukončil schůzi ve 21:45 hodin s přáním 
pěkného večera. 
 
Přílohy: 

1. Oznámení o svolání ZM 
2. Prezenční listina 
3. Rozpočtové opatření č. 9/2014 
4. Rozpočet na rok 2015 

 
Zápis byl vyhotoven dne 28. 12. 2014. 
 
Zapisovatelka: Vendula Fižová 
  
Ověřovatelé:  Ing. Jan Málek:......................................... dne ........................ 
 
  David Minařík:.......................................... dne ......................... 
 
Starosta:  Mgr. Tomáš Bolek:..................................... dne ........................ 
 
Razítko městyse: 
 
 
 
 
 
Vysvětlivky hlasování:   „+“ pro, „-“ proti, „Z“ zdržel se, „O“ omluven 


